
Zapisnik 5. seje Sveta staršev Vrtcev Brezovica, ki je bil v četrtek, 8. 6. 2023,  

ob 18.00 uri, v dvorani enote vrtca Notranje Gorice (Cesta na Log 2) 

 

 

PRISOTNI: lista prisotnosti – PRILOGA v zbirniku zapisnikov Sveta staršev 

 

 

SPREJET JE BIL SLEDEČ DNEVNI RED: 

 

 

1. Pozdrav predsednice in ravnateljice, 

2. pregled zapisnika zadnje seje 16. 3. 2023 

3. potrditev Poslovnika, 

3. evalvacija Letnega delovnega načrta za šolsko leto 22/2023, (poroča ravnateljica), 

4. predstavitev izvajanja programa NEON, 

5. informacije o vpisu otrok za šol. leto 2023/2024 (poroča pomočnica ravnateljice), 

6. tekoče zadeve ter predlogi in vprašanja članov sveta staršev. 

 

 

 

 Pozdravni nagovor 

Predsednica sveta staršev, ga. Jasminka Jankoska (v nadaljevanju predsednica) pozdravi 

prisotne na 5., zadnji seji Sveta staršev. Pove, da je vsem članom Sveta staršev poslala zapisnik 

in Pravilnik. Pretiranega odziva ni prejela, zato prisotne pozove, da podajo komentarje, ko bo 

točka dnevnega reda na vrsti.  

Predsednica ugotovi sklepčnost seje in besedo preda ravnateljici, ga. Liljani Bošnjak (v 

nadaljevanju ravnateljica), ki pozdravi prisotne v upanju na konstruktivno sejo. 

Predsednica za zapisnikarja predlaga ga. Alenko Švigelj. Člani z dvigom rok predlog sprejmejo. 

 

1. točka: Pregled Zapisnika zadnje seje 

Ravnateljica odgovori na vprašanje, ki ga je poslal g. Bebler, vezano na izvolitev predstavnikov 

iz Sveta staršev v Svet zavoda. Dilema je bila ali je to pravilno ali ne. Predstavniki v Svetu 

staršev in Svetu zavoda so ga. Jasminka Jankoska, g. Jure Šuštaršič in ga. Katarina Žakelj 

Govekar. Ravnateljica pove, da je bil 26. 11. 2020 Svet zavoda pozvan, da predlaga tri 

predstavnike Sveta staršev. Dne 30. 11 . 2020, je predsednik Sveta staršev, g. Matevž Kovačič 

poslal poziv vsem članom Sveta staršev za predlaganje kandidatov. Predlagani so bili zgoraj 

omenjeni. Dne 9.12.2020, je predsednik Sveta staršev posredoval seznam kandidatov v 

potrditev. Glasovalo je 25 predstavnikov Sveta Staršev. Vsi so potrdili predlagane kandidate. 



Dne 11. 12. 2020, je predsednik Sveta staršev o imenovanju treh predstavnikov obvestil Vrtce 

Brezovica in Svet zavoda. To je kronološka predstavitev, kako so stvari potekale. Ravnateljica 

prosi ga. Sašo Mevec Pušnik, da pove ali je pravno glede postopka kakšna pripomba. 

Ga. Mevec Pušnik postopek potrdi. Pove, da je pomembna zastopanost iz vseh enot in pa, da je 

funkcija člana v Svetu zavoda vezana na status otroka, ki mora biti vpisan v Vrtce Brezovica. 

Ostali postopki niso nikjer določeni in zadeva, kot je bila obrazložena je popolnoma 

transparentna. 

Ravnateljica odgovori še na drugo pripombo, vezano na plačilo vrtca in položnice. Predstavnik 

Sveta staršev je podal pritožbo na plačilo zneska položnice, ki jo je prejel. S pisnim vprašanjem 

se je ravnateljica obrnila na občino ustanoviteljico, kjer je dobila odgovor, da je Občinski svet 

Občine Brezovica na svoji 3. redni seji, ki je bila 23. 2. 2023 soglasno sprejel Sklep o določitvi 

cene posameznih programov, kar je bilo objavljeno tudi v Uradnem listu 24. 2 2023. Na podlagi 

sprejetega sklepa so Vrtci Brezovica pravilno izstavili račun, zato je pritožba neutemeljena. 

Predsednica prosi, da se dopis poda na vpogled vsem prisotnim članom. 

Zapisnik zadnje seje z dopolnitvijo, ki je bila poslana vsem članom, z dne 16. 3 2023 se sprejme. 

Člani potrditev Zapisnika z dopolnitvijo potrdijo z dvigom rok. 

2. točka: Obravnava in potrditev Poslovnika Sveta staršev 

Osnutek Poslovnika Sveta staršev je bil poslan vsem članom Sveta staršev. Predsednica odpre 

razpravo. Pove, da je bilo na zadnji seji povedano, da se straši niso strinjali s sprejemom 

Poslovnika. Sama je bila na seji prisotna, a tega občutka ni dobila. Rečeno je bilo, da bi 

Poslovnik želeli, da v bodoče ne bi prihajalo do nesporazumov. 

Predstavnik skupine Pisančki in predstavnica skupine se strinjata s sprejemom, vendar se zdi 

predstavniku skupine Pisančki nekaj zadev nepraktično zapisanih. Zdi se mu, da je dokument 

predolg. V 1. členu ne bi bilo potrebno pisati pristojnosti, nalog, itn., saj imajo členi svoja 

imena. V 2. členu, vpis enot je nepotreben, saj če se bodo enote spreminjale, bo potrebno 

Poslovnik popravljati. V 3. členu naj se napiše do konca šolskega leta. V 4. členu je zaznati 

dvoumnost v besedi »javno«. V 5. členu zmoti «ko so izvoljeni predstavniki vseh oddelkov«, 

kar se razume, da če en predstavnik ni izvoljen Svet staršev ne more pričeti z delom.  

Ga. Simšič Nina pove, da temu ni tako, saj dokler predstavnik Sveta staršev ni izvoljen, 

roditeljski sestanek ni zaključen. Predstavnik je vedno izvoljen. 

Ravnateljica doda, da se vedno počaka, da so izpeljani vsi roditeljski sestanki in izvoljeni vsi 

predstavniki, šele nato se skliče 1. seja Sveta staršev. 

Nadalje v 8. členu zmoti, da število ponovnih izvolitev predsednika ni omejeno. Meni, da bi 

bilo potrebno uvesti omejitev mandata. 

Namestnica skupine, ga. Saša Mevec Pušnik, kjer je namestnica že od začetka leta, se vključi v 

pojasnilo, saj je sodelovala pri pripravi Poslovnika. Zadevo je povzemala tudi po nekaterih 

drugih Poslovnikih. Meni in se strinja, da so mandati omejeni na dva, ko govorimo o mandatih, 

ki trajajo štiri ali več let. V vrtcu govorimo o mandatu, ki poteče s potekom šolskega leta, 

oziroma v tekočem šolskem letu smo celo med šolskim letom zamenjali predsednika. Seveda, 

v kolikor se člani strinjajo, se v Poslovnik lahko zapiše omejenost ponovnih izvolitev 

predsednika. 



Predsednica da predlog na glasovanje. Večina predstavnikov glasuje za neomejenost ponovne 

izvolitve predsednika. Sklep je z večino glasov potrjen. 

V 9. členu ni jasno zapisano ali glasuje četrtina prisotnih ali vseh predstavnikov. Da ne bo 

dvoumnosti, se zapiše vseh predstavnikov. 

V 12. členu ni predpisane strukture mnenja, kar se potrdi. 

V 13. členu Poslovnik nalaga precej nalog predstavnikom in ko se to prebere marsikdo ne bi 

želel biti predstavnik. Težavo je zaznati že v alineji kako predstavnik posreduje svoje kontaktne 

podatke staršem.  

Ga. Saša Mevec Pušnik doda, da se bo zapisalo, da podatke posreduje vzgojiteljica skupine. 

V drugi alineji 13. člena se zdi nemogoče pridobiti mnenja večine staršev, ipd. Predstavnik 

skupine meni, da je vseh sedem alinej v 13. členu preveč. Dovolj bi bilo, da se staršem pošlje 

datum seje in da povedo komentarje in predloge. Po seji se starše obvesti, da je Zapisnik 

objavljen na spletni strani. 

Ga. Mevec  Pušnik pove, da bo pregledala alineje in jih poskušala skrajšati, je pa potrebno 

razumeti, da biti predstavnik pomeni imeti tako dolžnosti kot pravice. 

Predstavnik skupine pove, da vse zapisane dolžnosti, so take, ki ne jemljejo veliko dela, časa, 

glede na to, da so se predhodno pogovarjali o tem, da bi se dobivali na sejah enkrat mesečno. 

Meni, da seja ponovno prehaja na nekonstruktivno stran. 

Predstavnik skupine meni, da je čutiti slabo energijo, da bi se zadeve lahko predstavile na 

drugačen, mirnejši način. 

Predstavnik skupine nadaljuje s predstavitvijo alinej 13. člena s katerimi se ne strinja in bi bile 

potrebne razprave. Želi si, da se predstavnikom olajšajo naloge, da ne bi kdo zavrnil funkcije 

predstavnika zaradi preobširnosti nalog. 

V 19. členu meni, da je 3 dnevni rok za odgovor ravnateljice na postavljena vprašanja premalo. 

Ravnateljica odgovarja, da ji trije dnevi za odgovor zadostujejo. 

Predstavnik skupine ponovno izpostavi dvoumnost besede »javno« v 24. členu in v 27. členu, 

kolikokrat je lahko predstavnik izvoljen v Svet zavoda. 

Odgovor predstavnice je, da so lahko izvoljeni za 8 let, kar je zapisano tudi v zakonodaji in tega 

ne moremo spreminjati. 

Ravnateljica poda pripombo na temo, ki se tiče poročanja iz Sveta staršev. Zadnja seja je bila 

16. 3. 2023 in starši so iz skupin o zapisniku bili obveščeni šele teden dni nazaj, kar je absolutno 

prepozno in je prav, da starši svojo skupino obvestijo o dogajanju na Svetu staršev še preden 

pride Zapisnik. 

Ga. Saša Mevec Pušnik pove, da ravno v izogib temu je v 26. členu opisana pot obveščanja 

staršev skupin. 

Želela bi, da se Poslovnik sprejme na tekoči seji, zato povzame spremembe, ki so bile 

predstavljene za 3. člen, 9. člen in 13. člen, ter se popravi smiselnost besede «javno«. Ga. Saša 

Mevec Pušnik bo pripravila čistopis Poslovnika. 



Predsednica pozove člane k glasovanju. Predlog se s strinjanjem večine potrdi. 

3. točka: Evalvacija letnega delovnega načrta  

Točka se obravnava po 4. točki. 

4. točka: Predstavitev programa NEON 

Strokovni delavki predstavita program NEON, ki ga je izvajalo 6 izvajalk. Izvedenih je bilo 24 

delavnic v 7 skupinah, to je preko 100 udeleženih otrok. Organizacija je potekala glede na 

kadrovske in prostorske zmožnosti. Poudarek je bil na tem, da ima vsak otrok pravico biti, 

VAREN, MOČEN in SVOBODEN. Tako so se pričele delavnice. Šlo je za čustva, pravice otrok 

in da znajo reči ne. Otroci so razmišljali kakšne pravice imajo. Odzivi so bili izjemno pozitivni, 

sodelovali so z velikim veseljem, zanimiva jim je bila igra vlog. Vsi otroci so želeli sodelovati. 

Izkušnje iz programa so pričeli prenašati v realno življenje. 

Predstavnica staršev sprašuje po katerih kriterijih so izbirali skupine, ki so bile vključene v 

program, saj ji je bilo žal, da njen otrok ni bil vključen. 

Strokovna delavka odgovarja, da je program namenjen otrokom v starosti 5 – 6 let in da zaradi 

veliko bolniških odsotnosti žal ni bilo možno izpeljati delavnic v vseh skupinah. Za naslednje 

leto upajo, da bodo delavnice izpeljane v vseh enotah. Z njimi bodo pričeli že v mesecu 

septembru. 

Ravnateljica doda, da je leto zaznamovalo res veliko bolniških odsotnosti. Na prvem mestu se 

je poskrbelo, da so otroci varni, da se izvajajo v skupinah redne dejavnosti. Prav tako so se 

prvič soočili z novim programom. Evalvacija izkušenj je naredila temelje za naslednje šolsko 

leto. 

3. točka: Evalvacija letnega delovnega načrta  

Ravnateljica preda besedo sodelavkam, ki so izvajalke in so vse kar so predstavile v začetku 

šolskega leta na roditeljskih sestankih tudi izvedle. 

Strokovne delavke predstavijo evalvacijo letnega delovnega načrta za vsako enoto. 

Predsednica in ravnateljica izpostavita delo strokovne delavke Branke Bavdek, ki se z 

zaključkom šolskega leta upokoji. Je ena izmed najboljših mentoric, ki široko odpira vrata svoje 

igralnice vsem mlajšim kolegicam, z veliko spoštljivostjo do otrok in kolegov. 

 

Ravnateljica se zahvali vsem strokovnim delavcem za predstavitev in poudari, da to kar so 

povedale so res drobtinice tega, kar počnejo skozi leto. Da verjame, da starši vidijo in vedo o 

dejavnostih še mnogo več, kot je bilo na tej seji povedano. Iz povedanega pa se da izluščiti 

bistvo vrtca. Vsi, ki so zaposleni v Vrtcih Brezovica so zavezani k temu, da dajo največ kar 

zmorejo za otroke. Ni vedno vse brez težav, ni vse idealno, ampak takšno je življenje. 

Komunikacija poteka na dnevni ravni. Skupni projekti, kot je Zimska pravljica, prireditev v 

Jami, predstava, ki so jo režirali, uglasbili, zaigrali naši zaposleni. Za nami je lepo leto. 

Zelo blizu smo z birokracijo, da odpremo razvojni oddelek v enoti Podpeč. Oddana je tudi vloga 

za 35 oddelek v MKL Rakitna. Ravnateljica prosi, da se staršem otrok, ki bodo sprejeti v ta 

oddelek prenese informacija, da se bodo z njimi pogovorili kako bo vse skupaj potekalo.  



5. točka: Informacije o vpisu otrok za šolsko leto 2023/2024 

Nina Simšič pove, da so za naslednje šolsko leto sprejeti vsi otroci, ki so želeli v naše vrtce. 

 

6. točka: Tekoče zadeve in vprašanja članov Sveta staršev 

Predstavnica Škratkov se zahvaljuje za novo pridobitev, telovadnico in če je možno urediti, da 

v telovadnici ne bi tako odmevalo. Opozori tudi, da ob skupini 21 otrok igralnica poka po šivih. 

Zdi se ji odlično, da se povezujejo s šolo in da bodo lahko med počitnicami koristili njihove 

prostore. 

Ravnateljica odgovarja, da s šolami odlično sodelujejo. Kar se tiče odmeva v telovadnici bo 

zadeve preverila, saj do sedaj te informacije še ni prejela. Je pa telovadnica v lasti krajevne 

skupnosti. Kar se tiče normativov, so kakršni so. Se napoveduje zmanjšanje le teh. 

Predstavnik Slončkov prenaša pohvale staršev. Pomembne se jim zdijo drobtinice, ki so bile 

omenjene ter osnovne vrednote, ki jim sledijo. 

Predstavnica skupine omeni dobro prakso obiskovanja Doma starejših in upa, da bo sodelovanje 

potekalo še naprej. Pohvali predstavo, ki je bila izvedena v kulturnem domu Notranje Gorice. 

Predstavnica Murenčkov meni, da sta skupnost in energija zelo pomembni, zato se je zavzela 

za to, da je pridobila kontakte vseh staršev. Kot predstavniki lahko za skupino ogromno naredijo 

skozi celotno leto. So skupina, ki se odlično razumejo, tako kot starši, otroci in strokovne 

delavke. 

Ga. Saša Mevec Pušnik pove, da se iz vseh predstav, govorov, predstavitev vidi srčnost, 

energija, ki prevladuje v vrtcu. Izredno bi pohvalila še dogodek, ki se obeta, spanje v vrtcu, ki 

se ga otroci izjemno veselijo. 

Predstavnica Lunic pohvali hitro reakcijo glede rešetk na oknih, ki so razburile precej staršev. 

Želja staršev je, če se lahko razloži, na kakšen način bi potekala evakuacija v primeru, da bi 

zagorelo na hodniku. Druga zadeva je sam psihološki vpliv rešetk. Prosi, če bi lahko še malo 

razmislili o tej temi, o morda malo bolj vizualno in varnostno sprejemljivi rešitvi. 

Ravnateljica odgovarja, da je o zadevi že govorila z ravnateljico OŠ. Ona je z varnostnim 

inženirjem zadeve preverila. Imamo istega izvajalca, tako da bo tudi vrtec pridobil mnenje glede 

varnosti. 

Predsednica omeni, da so rešetke tudi na POŠ in da nihče od otrok tega ni niti opazil. 

Predstavnik Navihancev pohvali strokovno delavko, predvsem o ideji o Gozdnem vrtcu. Dobro 

vpliva na njihovo samozavest, na soočanje z različnimi situacijami. 

Kar se tiče odboja zvoka, ki ga je omenila predstavnica iz Preserja, meni da so najbolj enostavna 

rešitev knauf plošče. Glede rešetk se s predstavnico strinja, da nimajo pozitivnega prizvoka. 

Rešitev vidi v varnostnih žaluzijah. 

 

Seja se je zaključila ob 20. uri.                                                   Zapisala: Alenka Švigelj 


